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Devítka vystřídala osmičku 
 
Každý rok se na sklonku starého a příchodu nového opakuje 

stejná situace. My lidé si spojujeme Vánoce, svátky klidu a pohody a 
oslavy Nového roku s horečným nakupováním a sháněním spousty 
dárků pro své nejbližší. Nakupujeme hory jídla, pečeme a uklízíme  a 
přitom nám uniká samotná podstata a význam těchto dnů. Není snadné 
nepodlehnout, když už dva měsíce předem nás vydatně masíruje všude 
přítomná reklama, že právě bez toho či onoho nebudou sváteční dny to 
pravé „ořechové“. 

Také jsem vyvezl rodinu do Olomouce . Prošli jsme si vánoční 
trh na olomouckém náměstí, ochutnali horký a vonící punč a nakoupili 
nějaké drobnosti. Další  naše kroky směřovali do nákupního střediska 
„Olympie“. Po zakoupení posledního chybějícího dárku se začal ozývat 
o svůj příděl i žaludek. Naštěstí v dnešní době už není problém se  ve 
velkých nákupních centrech najíst. Když se nám podařilo přes davy 
spěchajících a nervózních lidiček protlačit a zakoupit jídlo, nastal 
problém, kde ho sníst. Všechny stoly byly obsazené a volné místo se 
nám nepodařilo najít ani po několikátém projití. Jediné volné místa byly 
v kavárně, ale tam se s zakoupeným jídlem u jiného prodejce nesmělo.  
Naší bezradnosti si všimla jedna paní z kavárny. Zavolala na mě, že si 
máme sednout a jídlo sníst. Po krátké době k našemu stolu přistoupila 
servírka a postavila před nás sklenicí s pitím. Po mém dotazu, že jsem si 
nic neobjednal mi řekla, že nám to posílá paní , která nás pozvala ke 
stolu. Zvedl jsem se a šel ke stolu u kterého seděla tato paní. „Když 
jsem Vás viděla s dětmi marně hledat volné místo a řekla Vám , ať to 
sníte zde, tak jsem Vám musela koupit nějaké pití aby Vás obsluha 
nevyhodila“. Ani mě nenechala  poděkovat a ještě se omlouvala, že nám 
mohla způsobit „svým pozváním “ problém. V kavárně jsme si po jídle 
vypili dobrou kávu. Při odchodu jsme si popřáli klidné svátky. My 
spěchali do auta a domů a paní si pomaloučku upíjela svoji kávičku a 
pozorovala frmol kolem sebe. 

Cestou domů jsem si na tuto milou paní několikrát vzpomněl a 
tiše záviděl její pohodu a klid, se kterým si vychutnávala svou kávu, ze 
kterého ji nevyvedlo ani předvánoční šílenství okolí. Doufám, že jste 

prožily Vánoce a příchod roku 2009 ve zdraví a pohodě a našli si čas 
pro zastavení se svými známými a blízkými. Po všechny následující dny 
Vám přeji pevné zdraví, štěstí, rodinnou pohodu, lidskou ochotu a 
ohleduplnost.                    
      Radomír Tománek 
 
 
Pozvánka na novoroční koncert 
 

V neděli dne 11.1.2009 od 15.hod. 
se bude konat v místním kostele v Rudné pod Pradědem 

 
novoroční koncert Rýmařovského chrámového 

sboru, 
pod vedením Mgr. Petra Wolffa.  

 
Koncert  se uskuteční ve spolupráci s P.Markem 
Žukowskim, místním duchovním pastýřem. Spoluúčinkovat 
budou sl. Šímová Lenka ml. a Paříková Dominika, které 
koncert spestří hrou na flétny. 
Vstupné je dobrovolné, výtěžek ze vstupného bude rozdělen 
pro potřeby farnosti v Rudné pod Pradědem a Domu 
odpočinku ve stáří v Dolní Moravici.  
Srdečně zvou 
    Páter Marek Žukowski, Rýmařovský chránmový sbor, 
spolu se sl. Šímovou Lenkou ml. a Paříkovou Dominikou.  
        Mgr. Petr Wolff 



 
Bruntálská amatérská liga stolního tenisu 2008 
 
V letošním roce proběhl další ročník bruntálské amatérské ligy 

ve stolním tenise za účasti 8. družstev. Družstvo hraje pod názvem 
Rudná Plus ve složení Kubín Michal, Kubín Rudolf, Novobislký 
Zdeněk, Tománek Petr, Tomnánek Radomír, Trojáček Stanislav. V 
konkurenci osmi družstev jsme skončili pátí.  

 
Výsledky bruntálské amatérské ligy 2008 

Družstvo Výhry Remízy Prohry Body Pořadí 

M Sport Břidličná 12 2 0 40 1 

JERYSBEND 9 3 2 35 2 

Beta Plastik Bruntál 7 3 4 31 3 

Alfa Plastik „A“Bruntál 5 3 6 27 4 

Rudná Plus 5 2 7 26 5 

Alfa Plastik „ B“Bruntál 4 3 7 25 6 

OSRAM BRUNTÁL 3 0 11 20 7 
Béďa Oborná 2 2 10 20 8 

 
Družstvo Rudná Plus trénuje v místní škole. Tímto chci za celé 

družstvo poděkovat zastupitelům obce a řediteli školy Mgr. Kopečnému 
V. Za vstřícnost při poskytnutí tenisového stolu a tělocvičny v místní 
škole za účelem přípravě k zápasu.  

     Trojáček St 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
 
Turnaj v kuželkách 
 

 Poslední sobotu v uplynulém roce proběhl 
ve Světlé Hoře turnaj v kuželkách. Přihlásit se 
mohl každý, kdo nechtěl strávit poslední dny roku 

jen pojídáním cukrového a sledováním televize. Pořadatele rozdělili 
hráče do tří kategorií. Ženy a junioři hráli 2x20 hodů do plných. 
Seniorská kategorie hrála 2x30 hodů. 15 hodů se hrálo do plných, 
druhých 15 hodů se hrálo na dorážku. Po odházení  prvních 30 hodů se 
měnila dráha a házelo se druhých 30 hodů.  Ve všech kategoriích 
vyhráli hráči s nejvyšším součtem bodů. 

Celkem se turnaje zúčastnilo 36 hráčů. Zatímco v ženské a 
juniorské kategorii reprezentanti Rudné nedosáhli na stupně vítězů, 
v seniorské soutěží si palmu vítězství odnesl Stanislav Trojáček. 
      Radomír Tománek 

  
 
NEPARKOVAT ! 

 
U bytovek se rozšířilo parkoviště, tak prosím majitele aut, 

aby neparkovali na příjezdu ke kotelně z důvodu neprůjezdnosti k 
popelnicím. Kdo tam bude stát a zamezí odvozu popelnic a 
kontejnerů zavoláme technické služby znovu a zvláštní výjezd 
zaplatí majitel auta,které zamezí odvoz komunálního odpadu. 

 
           Starosta obce  
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Známky budou 
 
Podle vzájemné dohody mezi starosty obcí a Technickými 

službami Bruntál měly být popelnice obcí od 1.1.09 označeny 
známkami. Do dnešního dne jsme je neobdrželi, ale vývoz bude 
pobíhat jako dosud až do obdržení známek. Zachovejte proto klid 
a až obec obdrží slíbené ihned budete o tomto informováni. 
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Kulturní akce prosince 2008 
 
Začátek prosince uvítala komise pro práci 



s mládeží Mikulášskou nadílkou pro děti. Secvičená moderní pohádka  
Sněhurka byla více méně mementem nám dospělým, ale děti se při ní 
neskutečně dobře bavily. Večer bylo pokračování pro dospělé a 
roztomilé četrice rozdaly uhlí a brambory, což se v době ekonomické 
krize hodí oboje. 

Následní vánoční jarmark naší školy naplnil zcela sál KD. 
Bohatý kulturní program pohladil duši všem přítomným a nelze než  
všem dětem i zpěvákům pěveckého sboru  KOKO ze srdce poděkovat. 
Kromě pohoštění těla i duše jsme si všichni odnesli i spousty 
roztomilých dárků, které vykouzlily naše děti společně se svými 
pedagogy. 

Silvestrovská zábava pod taktovkou paní Věrky Urbaníkové ml. 
měla sice menší účast, ale kdo se chtěl bavit – ten se bavil a Nový rok 
uvítal vesele bez ohledu na počty  davu.  

Tříkrálová sbírka  proběhla v duchu všech tradic, ale do vydání 
Zpravodaje se nám nepovedlo zjistit její výsedek.   O jejím výtěžku 
budete informování v příštím Zpravodaji.  

      Hanáková   
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Pohyb obyvatel v r. 2008 
 

Loňský rok byl pro obec veskrze úspěšný co do 
porodnosti i počtu  uzavřených sňatků.  Do obce 
přibylo  celkem 12 nových občánků. Porodnost 
vykazovala vzácnou vyrovnávku – narodilo se 6 
holčiček a 6 kluků, z toho dva páry dvojčat.   

 
Sňatek uzavřelo 7 zdejších  občanů.   

 
 

 
Naše řady  navždy opustili 3 občané.  

 
Stěhování občanů bylo rovněž 

téměř vyrovnané  -  přistěhovalo se k 
nám  celkem 9 lidí a odstěhovalo 8.   

 
Obec tak čítá dle evidence 

obyvatel celkem 394 lidí.  
        

       Han.  
 
 
 
 

V  lednu oslaví své narozeniny a 
jubilea tito naši spoluobčané : 

 
Dvořáková  Veronika  69 let 

Klímková Jitka  70 let 
Metelková Jozefa 61 let 

Nedomlelová Růžena  64 let 
Oravcová Verona  76 let 
Trojáčková Mária  72 let 

Václavíková Anna  60 let 
     Všem oslavencům přejeme jen to nejlepší !  

 

 
V prosinci se narodil 

manželům Klechovým syn 
 

Vladimír 
a 

manželům Andreji a Martinu Hanákovým 
synové  



Gabriel a Samuel  
 

SRDEČNĚ GRTATULUJEME !  


